
1 
 

Protokół nr VII/2015 

z obrad sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 11 czerwca 2015r. 

 

VII zwyczajna sesja Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji rozpoczęła się o godz. 15.45 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Dominiczak: 

- powitała radnych, sołtysów, Panią Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Ewelinę Banicką-Buksę, Kierownika Zakładu Usług Komunalnych w Krzeszycach Pana 

Dariusza Gondka, Wójta Gminy Krzeszyce Pana Stanisława Peczkajtisa, Zastępcę Wójta 

Panią Irenę Szpulak, Panią Skarbnik Zofię Smolińską, Pana mecenasa Pawła Bogackiego, 

- stwierdziła quorum radnych – na 15 radnych obecni wszyscy. 

 

Wobec powyższego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad i zwróciła się o ewentualne uwagi. 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie bez uwag 

15 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

i przedstawiał się on następująco: 
1. Sprawy regulaminowe: 
   a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Przyjęcie sprawozdań z działalności gminnych jednostek organizacyjnych za 2014r. 
3. Przyjęcie sprawozdania z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej oraz oceny 

zasobów pomocy społecznej. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 

i  kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Krzeszyce. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 23, położonej w obrębie geodezyjnym 
Karkoszów. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie cen wody i stawek opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 2015r. 
9. Sprawozdanie Wójta  z wykonania  Budżetu Gminy Krzeszyce za 2014r. 
10. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie 

sprawozdania z wykonania  Budżetu Gminy Krzeszyce za 2014r. 
11. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Krzeszyce 

z tytułu wykonania Budżetu Gminy za 2014r. 
12. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy dotyczącego udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2014r. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Krzeszyce.  
15. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 
16. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
17. Zakończenie obrad sesji. 



2 
 

Przewodnicząca złożyła życzenia z okazji urodzin Wójta Stanisława Peczkajtisa. 

Wójt podziękował i zaprosił z góry po sesji na uroczysty obiad.  

 

Ad. 1b 

Radny Ryszard Smoliński wniósł o uzupełnienie protokołu z poprzedniej sesji – ja mam takie 

dwie uwagi, na ostatniej sesji pytałem, na jakiej podstawie pan Wójt twierdzi, że jestem p-ko 

niemu. Nie ma tu dwóch wypowiedzi pana Wójta – jedną z przyczyn jest, że na stanowisko 

przewodniczącego rady poparłem nie tą osobę, którą pan sobie życzył. I jeszcze jakie 

przesłanki Panem kierowały – odpowiedział Pan, że 8 lat temu przeszedłem od Dąbrosia na 

stronę pana Symeryaka. Tego nie ma, a chciałbym, żeby to się znajdowało.  

 

Protokół z poprzedniej sesji ze zmianami jak wyżej przyjęto  

15 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

 

Ad. 2 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu zatwierdziły 

pozytywnie wszystkie sprawozdania.  

 

Pytań nie wniesiono. Zaproponowano głosowanie blokiem. 

 

Sprawozdania z działalności gminnych jednostek organizacyjnych za 2014r. przyjęto  

jednogłośnie 

15 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

 

Ad. 3 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu zatwierdziły 

sprawozdanie pozytywnie.  

 

Radni uwag nie wnoszą. Brak pytań do pani Kierownik GOPS. 

 

Sprawozdanie z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej oraz oceny 

zasobów pomocy społecznej przyjęto  jednogłośnie 

15 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

 

Ad. 4 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu zatwierdziły 

pozytywnie projekt uchwały.  

 

Radni uwag nie wnoszą. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr VII/36/2015 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Krzeszyce, którą przyjęto jednogłośnie 

15 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 
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Ad. 5 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu zatwierdziły 

pozytywnie projekt uchwały.  

 

Radni uwag nie wnoszą. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr VII/37/2015 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 

23, położonej w obrębie geodezyjnym Karkoszów, którą przyjęto 

14 głosami za, 0 przeciw i 1 wstrzymującym się od głosu 

 

Ad. 6 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu zatwierdziły 

pozytywnie projekt uchwały.  

 

Radny Bogusław Pawlak – mieliśmy już zmiany budżetu z uwagi na wnioskowanie tego 

azbestu, czy te 100 tys. zł co było wcześniej zostały przesunięte, a teraz jest dotacja 68 tys., 

to różnicę Gmina pokrywa?  

 

Pani Skarbnik – żeby rozpisać przetarg to wtedy przyjęliśmy szacunkowo 100 tys. do budżetu 

po stronie dotacji i wydatków. Obecnie nie wprowadzam do budżetu, będzie już konkretnie 

po złożeniu wniosków, ile wydamy. Ewentualnie można poprzez zmiany budżetu skorygować 

i dostosować wydatki i dotacje do kwoty określonej w dzisiejszej uchwale.  

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr VII/38/2015 w sprawie przyjęcia dotacji 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej 

Górze, którą przyjęto jednogłośnie  

15 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

Ad. 7 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu zatwierdziły 

pozytywnie projekt uchwały.  

 

Radny Wiesław Małaczyński poprosił Kierownika ZUK o przedstawienie informacji na temat 

stawek, żeby sołtysi słyszeli.  

Kierownik ZUK pan Dariusz Gondek – ceny wody i ścieków pozostają na tym samym 

poziomie co poprzedni rok rozliczeniowy, do ścieków dalej jest utrzymana dopłata gminy.  

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr VII/39/2015 w sprawie cen wody i stawek 

opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, którą 

przyjęto  jednogłośnie 

15 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

Ad. 8 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu zatwierdziły 

pozytywnie projekt uchwały.  

 

Pani Skarbnik – było to szczegółowo omówione na komisji. 
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Radny Bogusław Pawlak – są sołtysi i żeby słyszeli to proszę powtórzyć. 

 

Pani Skarbnik – Przygotowana uchwała dotyczy zmian budżetu w kwocie 192.437,00 zł 

i dotyczy zwiększenia dochodów w zakresie: zwrotu środków unijnych z Viadriny z tytułu 

„Biegu Kołczyńskiego” oraz Biegu „Śladami Wiosny” w Przemysławiu, darowizny 

z nadleśnictwa na zakup piły dla OSP Krzeszyce, podatku leśnego oraz wpływów z tytułu 

zwrotu z Urzędu Skarbowego podatku VAT z lat poprzednich. Zwiększone dochody 

przeznaczono na wydatki związane z: remontem ośrodka zdrowia (gabinet rehabilitacji), 

kosztami przygotowania mienia do sprzedaży, zwiększeniem kosztów administracji 

w związku ze zmianą struktury zatrudnienia, promocją jednostek, zakupem piły do OSP, 

pieczą zastępczą, kosztami nadzoru inwestorskiego na oczyszczalni w Rudnicy, kosztami 

przeprowadzonych przetargów na zakup energii elektrycznej oraz zatrudnieniem trenera 

siatkówki. Ponadto dokonano przesunięć wydatków z działu 600 - podatek od nieruchomości 

na dział 700 – podatek od nieruchomości i zakup usług pozostałych. Przesunięcie z § na § 

dokonano również w dziale 926.  

 

Radny Bogusław Pawlak – to wynagrodzenie dla trenera w jakiej wysokości jest? 

 

Pani Skarbnik – 1600 zł razem ze składką miesięcznie. Trzeba ubezpieczyć go, bo nigdzie nie 

pracuje.  

 

Radny Wiesław Małaczyński – ten pan który został zatrudniony to pozyskaliśmy człowieka 

z najwyższej półki, perełka, której nie warto odrzucić. 3 miesiąc pracujemy w grupach: 

- przedszkolna 6 lat + I, II, III klasa 

- 3-6 klasa 

- gimnazjum + same przychodzą dziewczyny z ogólniaka. 

Trenuje ok. 100 dziewcząt i chłopców. Praca jest wspaniała, szerzymy uprawianie kultury 

fizycznej – nie tylko siatkówki, w programie nie ma takich perełek. Już były pierwsze 

wyjazdy, turnieje, potencjał mamy. Mamy nadzieję, że te pieniądze nie zostaną zmarnowane. 

Na stronie internetowej można się zapoznać bliżej z naszą działalnością.  

 

Radny Bogusław Pawlak – zatrudnienie pracownika było za starego wójta? 

 

Radny Wiesław Małaczyński – poprzedni wójt był wtajemniczony, był przychylny. 

Podpisanie było w marcu i w kwietniu ruszyliśmy.  

 

Radna Edyta Kuszka – czy był nabór w Kołczynie? 

 

Radny Wiesław Małaczyński – pan Góra był poinformowany w tym temacie, zapraszamy 

chętnych, ale dowóz własny bo jest problem z tym.  

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr VII/40/2015 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej 2015r, którą przyjęto  jednogłośnie 

15 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

Radny Wiesław Małaczyński – na rozwiązanie problemu GOK-u, który jest nierozwiązany, 

w budżecie są pieniądze na Radę Gminy, my się zrzekliśmy tych pieniędzy. Propozycja moja 

jest taka, żeby podratować sytuację, aby te nasze pieniądze z obsługi Rady przekazać na 

działalność GOK-u. Żeby opłacić choć księgową do końca roku – czy może tak być? – 

pytanie do pani skarbnik.  
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Pani Skarbnik – każda propozycja jest dobra co do oszczędności. W administracji niestety 

wydatki zawsze rosną, trzeba przeanalizować, przemyśleć, przeliczyć i wójt na bieżąco będzie 

wiedział jak to wygląda. To nie jest tak, że GOK nie ma na swoim koncie ani złotówki, te 

zwiększenia, to co było przed chwilą, jest też na zabezpieczenie tego co do końca roku.  

 

Radny Wiesław Małaczyński – sytuacja jest patowa. Radni w większości chcemy sytuację 

uzdrowić i tak na dzień dzisiejszy ja wymyśliłem – nie wiem czy dobrze - i na papierze 

uprościmy tę ścieżkę.  

 

Pan Wójt – na komisji wypracowaliśmy wniosek, że po dzisiejszej sesji spotyka się komisja 

oświatowa i spotykamy się z dyrektorem GOK-u, spotyka się pani Zosia i pracujemy nad 

wypracowaniem i myślę, że ten wniosek dzisiejszy jest niezasadny. W przyszłym tygodniu 

komisja oświaty w trybie natychmiastowym. Prośba do p. Grzegorza – miał być na sesji, ale 

obowiązki mu nie pozwoliły. Nie pozostawiamy GOK-u i Grzesia samego.  

 

Radny Wiesław Małaczyński – tą wizją są tylko pieniądze. Warto dać dla Pana dyrektora 

sygnał, że działamy. Sytuacja jest napięta i nawet ostateczna i żebyśmy się nie przeliczyli 

czekając.  

 

Radny Ryszard Buczkowski – skąd wziąć środki na podwyżki dla wójta i radnych, jeżeli 

dzisiaj ich nie ma. Były planowane podwyżki dla wójta między innymi i jakieś plany były, 

a dzisiaj nie ma dla GOK, dlatego między innymi zrezygnował dyrektor.  

 

Pan Wójt – nie zrezygnował. Mam kontakt z Grzesiem, rozmawiam z nim nie tylko służbowo, 

ale i prywatnie i szkoda, że go dzisiaj nie ma, ja wszystko zrobię, żeby go zatrzymać.  

 

Radny Ryszard Buczkowski – do takiej sytuacji nie powinno było dojść.  

 

Pan Wójt – 8 lat temu ja byłem za tym, żeby Grzesiu był dyrektorem, to była 

najodpowiedniejsza osoba na tym stanowisku, kierownicy naszych jednostek nie wyobrażają 

sobie pracy bez Grzegorza, a on złożył wypowiedzenie i z tego powodu, żeby Radę postawić 

pod ścianę. I ma rację. To jest problem tego budżetu. 

 

Pytań więcej nie ma.  

 

Ad. 9 

Pan Wójt – myślę, że pani Zosia w imieniu Wójta złoży sprawozdanie. 

 

Pani Skarbnik – Było to omówione na komisji. Szczegółowo jest opisane i przekazane. 

Materiały Państwo otrzymaliście. Najważniejsze zadania inwestycyjne w 2014 r. to: remont 

remizy Ochotniczej Straży Pożarnej, wybudowano oczyszczalnię biologiczną w Rudnicy, 

zakupiono używany samochód pożarniczy, zakończono budowę punktu selektywnego, 

zapłacono I prace przygotowawcze na budowę placu rekreacyjnego-wypoczynkowego 

w Krzeszycach. W 2014 r. wykupiliśmy obligacje, gmina zaciągnęła kredyty, żeby to 

wszystko zrealizować. Są załączone sprawozdania z jednostek i stan mienia komunalnego. 

Budżet realizował w większości poprzedni wójt.  

 

Pytań nie ma. Radni uwag nie wnoszą.  
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Radni głosowali za przyjęciem sprawozdania Wójta z wykonania budżetu Gminy 

Krzeszyce za 2014 r.  

15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu 

 

Ad. 10 

Pani Skarbnik – Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie 

sprawozdania z wykonania Budżetu Gminy Krzeszyce za 2014 r. jest pozytywna.  

 

Radni uwag nie wnoszą.  

 

Ad. 11 

Radny Andrzej Żmijak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał opinię i wniosek 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Krzeszyce z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za 2014 r.  

 

Radni uwag nie wnoszą.  

 

Ad. 12 

Pani Skarbnik – przedstawiła uchwałę nr 309/2015 Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Zielonej Górze z dnia 28.05.2015 r. w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Krzeszyce dotyczącym udzielenia absolutorium Wójtowi – RIO 

postanowiła wydać pozytywną opinię.  

 

Radni uwag nie mają.  

 

Ad. 13 

Pan Wiceprzewodniczący poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu zatwierdziły 

pozytywnie projekt uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr VII/41/2015 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2014r., 

którą przyjęto jednogłośnie 

15 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

Ad. 14 

Radny Ryszard Smoliński – Panie wójcie dzisiejsze absolutorium udzielane jest panu. 

I gdybym miał oceniać Pana działalność to powiem tak - za zlikwidowanie najstarszej 

imprezy w naszej gminie, czyli biegu Śladami wiosny; za rozbudowanie administracji, co 

wiąże się z kosztami; za współpracę z Radą Gminy - podam przykład związany z uchwałą 

nadającą nazwę centrum rekreacyjnemu, którą poparło 7 z 15 radnych; czy nawet za 

pomawianie mnie, nie ma konkretnego powodu, które pan podał. Jednak dzisiaj oceniamy 

budżet zeszłoroczny i pana Symeryaka. Te inwestycje, o których mówiła pani Zosia – to 

zawdzięczamy tylko i wyłącznie panu Symeryakowi, za szanowanie radnych i ich zdania ja 

zagłosuję za absolutorium, jednak pana poprzednikowi.  

 

Innych uwag nie ma.  

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr VII/42/2015 w sprawie absolutorium dla 

Wójta Gminy Krzeszyce, którą przyjęto jednogłośnie 

15 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 
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Przewodnicząca chciała złożyć podziękowania dla Czesława Symeryaka i dla radnych Gminy 

Krzeszyce VI kadencji. Przekazała kwiaty Wójtowi Stanisławowi Peczkajtisowi i pani 

Skarbnik Zofii Smolińskiej.  

 

Ad. 15 

Pan Wójt – to było Czesława Symeryaka absolutorium, to luka prawna. Gdyby poprzedni 

Wójt narozrabiał ten by odpowiadał.  

 

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z  prac w okresie międzysesyjnym, tj. od 17.04.2015r.: 

 W piątek 17 kwietnia 2015 r. o godz. 10.00 w Sali Kolumnowej Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Lubuskiego w Zielonej Górze, odbyła się Debata 

Rolna 2015 - 25 LAT WOLNOŚCI poświęcona rozwojowi lubuskiego rolnictwa. 

(Rozmowa z Józefem Zych, Stanisławem Tomczyszyn i Jolantą Fedak na temat 

możliwości rozwoju naszej Gminy). 

 W centrum handlowym NoVa Park w dniach 18-19 kwietnia odbyły się targi 

regionalne pod nazwą Lubuskie Tour 2015. Prezentowało się na nich 18 gmin 

z województwa lubuskiego. Celem tego wydarzenia było zaprezentowanie 

największych walorów turystycznych gmin, regionalnych smaków oraz dorobku 

kulturowego.  Za prezentację stoiska Nasza Gmina otrzymała Nagrodę Publiczności. 

 W poniedziałek 20 kwietnia pojawił się w Urzędzie Gminy Dyrektor Niepublicznej 

Szkoły w Sosnach, w której Nasze dzieci uczestniczyły w Międzyszkolnym Konkursie 

,,Najlepszy z najlepszych’’. W szranki stanęły placówki z Bogdańca, Dąbroszyna, 

Krzeszyc, Nowin Wielkich i Sosen. Trzyosobowe drużyny zmagały się na zasadach 

podobnych do teleturnieju ,,Jeden z dziesięciu’’. 

 Później byłem umówiony z radcą prawnym Panem Ryszardem Wilmińskim, który jest 

likwidatorem Spółki DREWNO, rozmawialiśmy na temat możliwych rozwiązań  

spłaty długu. 

 Po południu w Starostwie Powiatowym w Gorzowie podpisywałem aneks do 

Kontraktu Lubuskiego. W ramach Kontraktu Lubuskiego zawiązały się 23 partnerstwa 

gmin, które zgłosiły 65 koncepcji przedsięwzięć inwestycyjnych. 

 Dnia 27 kwietnia wizytował u Nas Artur Gurec dyrektor gorzowskiego oddziału 

telewizji polskiej w sprawie ustaleń dot. Pikniku na Trzecim Młynie. 

 Następnego dnia poprosiłem o spotkanie z Panem Stanisławem Ussem, prowadziłem 

z nim rozmowę na temat remontu budynku przy ul. Skwierzyńskiej. 

 W dniach 4-5 maja odbył się Europejski Kongres Samorządowy cykl debat i spotkań 

poświęconych polskiej i europejskiej samorządności. Wzięło w nim udział ponad 

tysiąc osób z całej Europy. Na mocy traktatu lizbońskiego Komisja Europejska ma 

obecnie obowiązek zasięgania opinii samorządów regionalnych i lokalnych oraz ich 

stowarzyszeń w całej UE już na etapie poprzedzającym proces legislacyjny. – To 

powoduje, że regionalny wymiar integracji europejskiej nabiera w ostatnim czasie 

jeszcze większego znaczenia. Dlatego pierwszego dnia Kongresu odbyła się sesja 

plenarna „Europa regionów – Nowe otwarcie”. 

 8 maja w Sulęcinie obchodzony był Powiatowy Dzień Strażaka. Uchwałą Zarządu 

Oddziału Wojewódzkiego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP Województwa 

Lubuskiego, złoty medal „Za Zasługi dla Pożarnictwa" otrzymał dh Tadeusz 

Grześków z OSP Kołczyn. 

 W sobotę 9 maja odbył się VIII MIĘDZYNARODOWY KOŁCZYŃSKI BIEG 

OLIMPIJSKI KOŁCZYN '2015 pod Honorowym Patronatem Prezesa PKOL Pana 

Andrzeja Kraśnickiego, rozlosowanych było 10 rowerów. 
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 Tego samego dnia Pani Irena Szpulak - moja zastępczyni z Panią Sołtys Marianek 

Ewą Zegar były w Altlandsbergu, uczestniczyły w uroczystości otwarcia 

odrestaurowanego kościoła. 

 12 maja uczestniczyłem z Panią Skarbnik w szkoleniu dot. dyscypliny finansowej, 

które się odbyło w RIO w Zielonej Górze. 

 Następnego dnia odbyło się spotkanie z dyrektorem gorzowskiego oddziału telewizji 

polskiej Arturem Gurec, Nadleśniczym Zbigniewem Ługowiczem i Zastępcą 

Nadleśniczego Sławomirem Borzyszkowskim w sprawie pikniku na Trzecim Młynie. 

 W dniu 15 maja 2015 w Kołczynie odbyły się Lubuskie Spotkania z Zabytkami. Ich 

celem było przybliżenie zabytków i problematyki ich ochrony na terenach łęgów 

nadwarciańskich, w tym Kołczyna, Rudnej i Maszkowa. Impreza zorganizowana 

została z inicjatywy Lubuskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków przy 

Naszej współpracy i Parafii Rzymskokatolicką pw. św. Stanisława Kostki 

w Kołczynie. Jak zawsze nie zawiedli ci, którzy zainteresowani są dziedzictwem 

kulturowym naszego regionu – impreza zgromadziła ponad 40 osób. 

 Dnia 20 maja odbyło się spotkanie z wykonawcą i podwykonawcą placu rekreacyjno-

wypoczynkowego w Krzeszycach oraz z Państwem Hutnik z Malty. 

 22 maja spotkanie z Panem Markiem Kamzelą w sprawie wyceny majątku 

energetycznego gminy (rozmowy). 

 30 czerwca w sobotę odbył się piknik rodzinny na Trzecim Młynie 

współorganizowany przez Lokalna Grupę Rybacką WODNY ŚWIAT, TVP Gorzów, 

Nadleśnictwo Lubniewice, GOK Krzeszyce, Nasze Sołectwo i Stowarzyszenie 

Pracowników Służb Społecznych "KRĄG". 

 W piątek 29 maja było podpisanie umowy z Firmą LS-PLUS na odbiór 

i zagospodarowanie odpadów komunalnych na kolejne 2 lata. 

 Poniedziałek 1 czerwca spotkałem się z Panią Fedak Prezesem Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska w sprawie modernizacji ujęcia wody na Malcie. 

 

Ad. 16 

Radny Bogusław Pawlak – ja mam pytanie do pani Przewodniczącej - był wniosek o sesję 

wyjazdową do Kołczyna, w sprawie nazewnictwa dębów Jana Pawła II – prosiłbym żeby ten 

wniosek rozważyć, odczytać uchwałę z 2010 r.  

Mam pytanie do Pana mecenasa – czy jest możliwość przesuwać jako Rada na wniosek samej 

Rady pieniądze – np. brakuje na GOK a my czy moglibyśmy przesunąć jakieś pieniążki jako 

Rada, czy na wniosek tylko wójta? 

 

Pan mecenas – każdemu z radnych inicjatywa uchwałodawcza przysługuje, niestety 

wyłączone to jest w sprawach budżetu – tu tylko wójt. Ustawa o samorządzie gminnym 

wyłącza inicjatywę radnych. Projektu uchwały jako takiej nie mogą radni złożyć. Mogą 

wniosek do wójta złożyć, on jest dysponentem i strażnikiem.  

 

Radny Bogusław Pawlak – pytanie do mecenasa – czy może być uchwała, że gdy wójt ma 

jakiś projekt inwestycji to żeby rada zatwierdzała, a wcześniej skarbnik to opiniował.  

 

Pan mecenas – Skarbnik powinna wydać opinię, jeżeli w jakikolwiek sposób uchwała wpływa 

na budżet. Powinna być asygnata skarbnika. Rada wypowiada się dopiero podczas 

głosowania. Nie do wszystkiego jest potrzebna uchwała Rady Gminy, znaczną część decyzji 

wójt podejmuje samodzielnie.  
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Radny Bogusław Pawlak – ale potem zmianą jest przesunięcie w budżecie i to może Rada 

zablokować. 

 

Pan mecenas – jak zatwierdzi Rada Gminy to może przesunąć te pieniądze.  

 

Pan Wójt – chcę, żeby odbyło się na sesji sprawozdanie kierowników jednostek, bo sołtysi 

tego nie słyszą, z nimi mieszkańcy się spotykają, oczekują odpowiedzi, a sołtys nie mając 

wiedzy nie wie jak odpowiedzieć. Będzie, żeby sprawozdania jednostek samorządowych były 

na sesji. Pani dyrektorki dzisiaj nie brały udziału, zabrakło mi tego w ramach sprawozdania, 

choćby wypunktowanie wniosków. Każda jednostka boryka się z problemami, zwłaszcza 

finansowymi, i to nie tylko GOK.  

 Wczoraj pani Jola nie pochwaliła się, przy okazji Dni Krzeszyc zostanie publicznie 

odznaczona Srebrnym Krzyżem Zasługi – Biblioteka Wojewódzka wystąpiła do prezydenta 

o to odznaczenie, a ja wystąpiłem, żeby wszyscy mieszkańcy o tym wiedzieli. Zostanie też 

odznaczona szkoła podstawowa medalem Wincentego Witosa. Przewidziano odznaczenie dla 

pani Dyrektor p. Adamskiej. Te dni Krzeszyc będą godne.  

 

Sołtys Józef Pizuński – przystanek PKP jest pusty, żeby coś z tym zrobić, zabezpieczyć.  

 

Pan Wójt – mam informację o tym i nawet jutro.  

 

Sołtys Krystyna Miller – chciała zaprosić pana Wójta i całą Radę, wszystkich sołtysów, na 

20.06. godz. 16.00 na festyn, cały dochód będzie na plac zabaw dla dzieci, bo jest pusty, 

atrakcji będzie dużo, cegiełki z przeznaczeniem na zagospodarowanie placu.  

 

Radny Bogusław Pawlak – wniosek żeby zapraszać sołtysów – dobrze by było, ale też było 

mówione, żeby na wiosce był ktoś z gminy raz w miesiącu. 

 

Pan Wójt – nie na każdą komisję, tylko wtedy gdy jest sprawozdanie jednostek. 

 

Radny Bogusław Pawlak – a przyjazd pracowników na wsie? 

 

Pan Wójt – ja to mówiłem, ale teraz tyle spotkań – oczyszczalnia w Rudnicy, ekshumacje 

w Krzemowie, plac w Krzeszycach, dozór nad inwestycją w Krzemowie, tak sobie uprościłem 

– sala wiejska w Muszkowie, w Przemysławiu, w Kołczynie – jak wiele zostało tam 

niedoróbek. Ja nie pozwolę, żeby odebrać plac, czy w Krzemowie salę – ja na to patrzę 

gospodarczym okiem, spróbujemy to wyprostować, nie żeby mieszkańcy do gminy. 

 

Radny Roman Kruszakin – tam nie można usiąść na tych ławeczkach. 

 

Pan Wójt – zostały już poprawione. Ja sądziłem, że te ławki są zamówione jak gdzie indziej 

w Krzeszycach, nie daj Boże że ktoś tam usiądzie – to żywica. Pompa do wody - kto to 

projektował – jeżeli to ma służyć ludziom – to jest ujęcie wody dla zwierząt. Albo projekt 

techniczny tych nasadzeń – państwa z Malty zaangażowałem – co da się poprawić to 

poprawimy. Jest na to gwarancja i będziemy konsekwentni.  

 

Pani Z-ca Wójta – Zaproponowałam szkolenie dla radnych i sołtysów. Zapraszam na 

szkolenie na temat roli samorządu, płaszczyzny współpracy. Propozycja jest na 18 czerwca 

i 23 czerwca.  
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Radny Marcin Jachimowski – prosi Wójta, żeby zobowiązać Pana Gondka, żeby gdyby były 

sytuacje, że wiedzą, że będą awarie to żeby wywieszali informacje o braku wody. Mogli ludzi 

poinformować, że wody nie będzie.  

 

Pan Wójt – to nie były awarie. 

 

Radny Marcin Jachimowski – wiedzieli o tym, mogli powiadomić.  

 

Sołtys Andrzej Olkowicz – woda nachodząca, ludzie psioczą. 

 

Pan Wójt – Poziom wody obniża się, starzy ludzie pamiętają, co było. Sprawa do rozważenia. 

U wojewody też byłem.  

 

Sołtys Ewa Zegar – Krzeszyce się pięknie rozwijają, aż zazdrościmy. Droga Krępiny – 

Marianki do Malty – tam są duże dziury, mieszkańcy pytają, kiedy będzie zalana ta droga. 

Prosi o szybsze przekazanie ziemi na plac zabaw dla dzieci, bo nasze dzieci bawią się na 

ulicy, a rok czasu to długo jest czekać.  

 

Pan Wójt  - było wystąpienie do pana Możejki do Agencji Nieruchomości Rolnej o część 

działki, nie całość. Wiele, wiele na głowie Wójta jest. Tu strefa, tu spotkania, tu zmiana 

studium. 

 

Sołtys Ewa Zegar – tam są do zalania dziury w asfalcie. 

 

Pan Wójt – nie wiem, czemu nie jest to zrealizowane, jutro to sprawdzę u pana 

Witkowskiego. W ramach kwoty mieli naprawić wszystkie drogi gminne. Ja chcę się 

przyjrzeć jak ta firma wykonuje usługi, bo zauważyłem na drogach jest pajęczynka, powinno 

być to wg mnie najpierw wyczyścić piasek, a potem wylać grys asfaltowy.  

 

Więcej uwag i pytań nie wniesiono. 

 

Ad. 17 
Pani Przewodnicząca Rady zamknęła obrady VII sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji.  

Obrady zakończono godz. 17.45. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący obrad sesji 

 

………………… 

/Kamila Kędzior/ 


